

SOPHIE TAPPEINER

curated by Cory John Scozzari

BEEP!

Cõvco, Jone Erzilla, Jasmine Gregory, Sveta Mordovskaya,
Pasaporteman, Francesc Ruiz, Jala Wahid

ENGLISH

BEEP! is a multimedia exhibition featuring works by Cõvco, Jone Erzilla, Jasmine Gregory, Sveta Mordovskaya, Francesc Ruiz, Pasaporteman, and Jala Wahid, curated by Cory John Scozzari. Conceived as a cohesive whole, the show prioritizes immersion and overlap rather than isolation and singularity. Although composed of discrete works by the featured artists, the pieces crash, layer, stack and blend. It features performance, sculpture, installation, painting, sound and video, and touches on themes including globalization, immigration, consumerism and political sovereignty. The twisted and cacophonous landscape created inside BEEP! mirrors the chaotic complexity of our present moment.

DEUTSCH

BEEP! ist eine multimediale Ausstellung mit Arbeiten von Cõvco, Jone Erzilla, Jasmine Gregory, Sveta Mordovskaya, Francesc Ruiz, Pasaporteman und Jala Wahid, kuratiert von Cory John Scozzari. Als ein zusammenhängendes Ganzes konzipiert, setzt die Ausstellung auf Immersion und Überlagerung statt auf Abgrenzung und Vereinzelung. Obwohl sie aus einzelnen Werken der beteiligten Künstler:innen besteht, prallen diese aufeinander, schichten sich, stapeln sich und vermischen sich. Gezeigt werden Performances, Skulpturen aus verschiedenen Materialien, Installationen, Malerei, Sound- und Videoarbeiten. Thematisch berührt die Ausstellung Bereiche wie Globalisierung, Migration, Konsumkultur und politische Souveränität. Die verworrene und kakophone Landschaft, die im Rahmen von BEEP! entsteht, spiegelt die unübersichtliche Komplexität unserer Gegenwart wider.